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Proces – verbal 

 

 Încheiat azi marți 17 ianuarie 2023 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 10 ianuarie 2023 cu Dispoziţia primarului nr.3. 

La şedinţa participă toţi consilierii locali precum şi delegatul sătesc Deneş Florin. 

 Domnul primar, prezent la ședințӑ, mulțumește pentru participare și dӑ cuvȃntul 

președintelui ales, doamna Lupșa Rodica, care  preia conducerea lucrărilor şedinţei  si 

dӑ citire proiectului Ordinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1. Proiect de Hotărâre privind aprobarea Retelei școlare pentru anul școlar 

2023-2024. 

2. Proiect de Hotӑrȃre privind aprobarea modificării Regulamentului de 

instituire și administrare a taxei de salubrizare pentru utilizatorii serviciului 

de salubrizare în județul Mureș, cu aplicabilitate din 01.01.2023. 

3. Proiect de Hotӑrȃre privind aprobarea nivelului taxei de salubrizare pentru  

anul 2023 ȋn comuna Coroisȃnmӑrtin. 

4. Proiect de Hotărare privind aprobarea domeniilor în care va fi prestată 

muncă în folosul comunităţii în anul 2023. 

Doamna consilier Szekely Ana Maria spune cӑ se abține de la votarea Ordinii de zi și 

ulterior de la dezbaterea și voatrea punctului 1 privind Rețeaua școlarӑ. 

Ordineaa de Zi este adoptată cu 10 voturi ,,pentru” și o abținere. 

Secretarul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se terce la punctual 1 de pe Ordinea de zi dȃnd citire primului punct referitor la 

aprobarea Rețelei școlare pentru anul 2022-2023 confirmȃnd cӑ exista avizul 

Inspectoratului școlar ȋn acest sens nefiind nici o schimbare fata de anul ȋn curs. Nu sunt 

discuții, se supune la vot, HCL nr.1/2022 se adoptӑ cu unanimitate de voturi.  

Pentru punctul 2 privind  aprobarea modificării Regulamentului de instituire și 

administrare a taxei de salubrizare domnul primar dӑ citire proiectului de hotӑrȃre, 

secretarul general completȃnd cӑ modificarea este impusӑ de noutӑțile legislative ȋn 

domeniu, principalele modificӑri constau ȋn denumirea taxei care nu mai are titulatura 

de taxӑ specialӑ și implementarea principiului ,,plӑtește cȃt arunci”, ȋncurajarea 

cetӑțenilor de a composta o parte din deșeuri. Doamna Varga Rebeka reliefeazӑ faptuul 

cӑ cea mai corectӑ ȋncasare ar fi cea la care cȃntӑrirea se face din poartӑ ȋn poartӑ, 

domnul Tӑnasӑ Mircia apreciind cӑ ȋn viitor acolo va trebui sӑ se ajungӑ iar domnul 

Gȃndilӑ Doru remarcӑ faptul cӑ deși ȋn Regulament este prevӑzut cӑ uat –urile stabilesc 

taxa cuantumul acesteia este oarecum impus de cӑtre ADI Ecolect , asociarea avȃnd și  
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dezavantaje. Nu mai sunt alte discuții se supune la vot HCL nr.2/2023 se adoptӑ cu 

unanimitate de voturi.          

 Pentru punctul 3 privind aprobarea nivelului taxei de salubrizare pentru anul 2023 

la care dupa citirea proiectului de hotӑrȃre domnul primar explicӑ fatptul cӑ deși este o 

creștere fatӑ de anul precedent, sarcina cetӑțenilor este ușuratӑ ȋntrucȃt a foșt eliminatӑ 

taxa pentru pazӑ. Domnii consilieri remarcӑ faptul cӑ serviciile ȋncӑ nu s-au ȋnbunӑtӑțit 

domnul Gȃndilӑ Doru exemplificȃnd cazul de la Tg Mureș unde taxa este mult mai mare 

iar cetӑțenii se luptӑ cu munții de deșeuri. Domnul primar spune cӑ totuși pentru mediul 

rural taxa este mai aproape de calitatea serviciului care sperӑ sӑ fie ȋmbunӑtӑțit din 

mers.Nu sunt alte discuții se supune la vot HCL nr.3/2023 se adoptӑ cu unanimitate de 

voturi.             

 In continuare se trece la punctul 4 privind domeniile ȋn care va fi prestatӑ muncӑ 

ȋn folosul comunitӑții, domnul primar dȃnd citire activitӑților care se propune a fi 

efectuate ȋn acest an nemaifiind propuneri de completare a listei. Se supune la vot HCL 

nr.4/2023 se adoptӑ cu unanimitate de voturi.         

Dupӑ parcurgerea Ordinii de Zi domnul primar ȋși manifestӑ speranța cӑ ȋn scurt 

timp vor fi demarcate lucrӑrile la cele douӑ școli din comunӑ pentru care procedura de 

licitație este ȋn plinӑ desfӑșurare. Domnul Gȃndilӑ Doru ȋl ȋntreabӑ pe domnul primar 

care este suma finalӑ pentru care se liciteazӑ domnul primar angajȃndu-se cӑ va veni cu 

detalii la ședința urmӑtoare cȃnd se va dezbate și bugetul pentru anul 2023. Deasemnea 

secretarul spune cӑ bugetul este afișat ȋn forma de proiect, domnii consilieri avȃnd 

posibilitatea de a veni cu propuneri de modificare, ședinta de adoptare a bugetului fiind 

preconizat a avea loc la ȋnceputul lunii februarie. Deasemenea secretarul general spune 

cӑ se pot depune deja rapoartele de activitate pentru anul precedent astfel ȋncȃt sӑ fie 

postate și pe site-ul comunei și sӑ fie puse la dispoziția celor interesați.  

  Nemaifiind alte discuții doamna președintӑ declarӑ ȋnchise lucrӑrile ședinței. 

 

 

 

Președinte de ședințӑ,                                                   Contrasemneazӑ, 

Lupșa Rodica                                                 Secretar general : Pop Mircea 
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